

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR	JUMLAH (RM)
	<p><i>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti dan kadar sebenar di tapak yang dikira semula setelah kerja siap.</i></p> <p><u>MEMBINA PAGAR JENIS 'CHAINLINK' DI LAMAN SUKAN USJ 1</u></p>				
A	<p>Kerja-kerja menggali lubang untuk tiang atau tapak di atas permukaan lantai gelanggang sedia ada tidak lebih 0.1 meter padu bagi setiap lubang sehingga kedalaman yang telah ditetapkan menggunakan jentera yang bersesuaian bagi meminimakan kerosakan pada lantai gelanggang sedia ada serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	nos	81		
B	<p>Kerja-kerja membekal, meratakan dan memadatkan lapisan batu baur hancur (crusher run) dengan ketebalan 100mm atau bahan dasar bahagian tapak yang ditambah dan dimampatkan seperti diarahkan serta lain kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	m2	7		
C	<p>Kerja-kerja membekal, meratakan dan memadatkan konkrit Gred 15 sebagai 'lean concrete' dengan ketebalan 50mm seperti diarahkan serta lain kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	m2	7		
D	<p>Kerja-kerja menyediakan acuan konkrit (formwork) pada muka yang tegak seperti diarahkan serta lain kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	m2	194		
E	<p>Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan konkrit Gred 25 (1:1 1/2:3 - 20mm agg) untuk tapak lubang tiang sehingga sempurna seperti diarahkan serta lain kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	m3	3		
F	<p>Kerja-Kerja membekal dan memasang kerangka dari M.S. pipe section 75mm – 2.3mm tebal termasuk memotong, membengkok, mengimpal dan mengecat satu lapisan cat primer dan dua lapisan cat kilau serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	m	882		
JUMLAH DIBAWA KE HADAPAN					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR	JUMLAH (RM)
	JUMLAH DIBAWA DARI BELAKANG (RM)				
	Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti dan kadar sebenar di tapak yang dikira semula setelah kerja siap.				
A	Kerja-Kerja membekal dan memasang kerangka dari M.S. pipe section 50mm – 2.3mm tebal termasuk memotong, membengkok, mengimpal dan mengecat satu lapisan cat primer dan dua lapisan cat kilau serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	m	332		
B	Kerja-kerja membekal dan mengganti baru besi M.S. plate 25mm x 6mm tebal termasuk mengecat dengan cat tahan karat (red oxide) dan dua (2) lapisan Cat-Kilat (Gloss Paint) serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	m	1265		
C	Kerja-Kerja membekal dan memasang pagar 3.5mm tebal bersalut PVC dengan jejaring berukuran 50mm berbentuk berlian serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa. (rujuk lukisan kejuruteraan)	m2	811		
	Lain-lain Kerja Berkaitan				
D	Kerja-Kerja membekal dan memasang pintu pagar (bersaiz 2.1m x 0.9m) 3.5mm tebal bersalut PVC dengan jejaring berukuran 50mm berbentuk berlian beserta kerangka dari M.S. hollow section 75mm x 75mm – 2.3mm tebal termasuk memotong, membengkok, mengimpal dan mengecat satu lapisan cat primer dan dua lapisan cat kilau untuk pintu pagar termasuk aksesori pintu seperti engsel dan selak pintu (100mm) serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	nos	7		
E	Kerja-Kerja membekal dan memasang bolt dan nat beserta plat pada setiap tiang pintu serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	set	8		
F	Kerja-kerja pembaikan/menampal mana-mana bahagian permukaan gelanggang yang retak/rosak dengan bahan yang diluluskan serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	m3	13		
JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUTHARGA (RM)					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR	JUMLAH (RM)
A	<p><u>KERJA-KERJA AKHIRAN</u></p> <p>Kerja-kerja pembersihan tapak serta membuang sisa bahan binaan dan lain-lain berkaitan ke tempat pembuangan yang dibenarkan serta pembaikan semula laluan masuk yang rosak serta lain-lain kerja yang perlu selepas siap kerja di tapak.</p>	Borong			
JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUTHARGA (RM)					